
Hørning d. 7.marts 2022 

Bestyrelsens fremtidige virke 

Bestyrelsen vil fortsat arbejde for bedre vilkår for ældre bl.a., ved at vi fortsætter med vores 

arrangementer ca. en gang om måneden, de mage busture, og ved at værne om de faste tilbud, 

som fx læseklub, vandreture og bowling. 

Bestyrelsen vil i lighed med landsforeningen have fokus på demensområdet. Dette område har 

ligget stille i 2020 på grund af Covid‐19. En forudsætning for at dette arbejde fortsætter er, at vi 

kan finde nye frivillige, som vil hjælpe med afholdelse heraf. 

Vi vil stadig holde øje med ventelister til plejeboliger i Hørning og hele kommunen.  

Det nye MitID er sat i gang, om end lidt forsinket, i den forbindelse vil vores IT afdeling under 

styring af Dan Bakmand være til stede i lokalerne på varmeværket, og der vil her være mulighed 

for at få kyndig hjælp til ændring fra NemID til Mit ID. 

Sidste år begyndte vi at udsende kvartalsvis nyhedsbreve til de medlemmer, som har oplyst deres 

e‐mail adresse til Ældre Sagen. Vi har oplevet en stigende tilmelding til nyhedsbrevet, men vi vil 

meget gerne have, at mange flere af vores medlemmer kan modtage disse breve, derfor er der 

herfra en opfordring til de af jer, som endnu ikke tilmeldt sig med mail adresse. På bordene ligger 

der små kort, som fortæller, hvor man kan tilmelde sig nyhedsbrevet. Der er mulighed for i dag at 

kontakte Dan som så vil notere jeres mailadresser. 

Ved endagsture og spis sammen er der nu mulighed for at betale via hjemmesiden, og ved vores 

månedlige arrangementer, kan man fremover betale med Dankort eller som vanligt selvfølgelig 

kontant. 

På bestyrelsens vegne 

Kirsten Bach‐Jensen, formand  

 

 


